



Bestyrelsesmøde mandag den 23. oktober 2023, kl. 18:00.

Afholdes hos Astrid på [Sandbakkevej 50, Vipperød](#).

Referat

1. Valg af referent, og underskrivelse af referat fra sidste møde den 24. august 2023.

1.1. tilstede Finn, Anette, Astrid, Jan og Martin

1.2. Martin laver referat

2. Indgående mail (se liste på side 2) – til orientering og debat

2.1. Indgående mails gennemgået

3. Orientering fra udvalgene

3.1. Økonomi (Martin)

- Konto balance 41.000
- 170 medlemmer
- Der udsendes rykker for kontingent inden udgangen af oktober
- Ved nye medlemmer sendt direkte til kassereren udfylder kassereren indmeldingsblankt

3.2. Stævneudvalg (Finn)

- 04/11 2023 VTR i Kongsøre som også er klubmesterskab for Roskilde og HG
- 10/12 2023 VTR i Kårup
- Nytårsstaffen er på skinner, banerne er klar.
- 8. september 2024 skal vi arrangere divisionsmatch for 3.-6. division i Rørvig sandflugtsplantage

3.3. Aktivitetsudvalg (Anette)

- Vel overstået klubmesterskab og klubfest
- Vandrehjem ved Juelsminde booket til påskeløbet
- Der arbejdes på at lave generelle tekster som reklame for påskeløb og Høst-open så nye medlemmer finder ud af hvad det handler, dette i håb om få flere med
- Sidste fredag i november er klub aften 24-11-2023
- Sidste træning før jul er der æbleskiver 19-12-2023

3.4. Rekrutteringsudvalg (Anette)

- Halloween løbet kører for fulde gardiner
- Der er tilmeldt 68 børn med forældre indtil nu

3.5. Træningsudvalg (Astrid)

- Det er svært at få sendt folk afsted til trænerkursus.
- Plot starter op nu

3.6. Ungdomsudvalg (Astrid)

- Der planlægges en svensker tur til Helsingborg
- Der mangler biler til at kører ungerne.



3.7. Kortudvalg (Jan)

- Annebjerg skov er færdigt, og tildelt DOF's kvalitetsmærke. Sendt til Roskilde til brug for DM-nat i marts 2024
- Der skal arrangeres et møde med naturstyrelsen om status omkring brugen af skovene i vores område
- På den korte bane er det Munkholm skoven der skal revideres
- På den lange bane skal vi have tænkt over hvor vi skal holde stævner

4. Andre igangværende projekter

4.1. Find-vej projekter – hvordan afvikler vi dem? (Jan)

- Jan kontakter de 3 kommuner for at høre hvad deres holdning til stolperne i skovene er.
- Jan har ikke kunnet finde informationer om aftaler der skulle være indgået i forbindelse med opsætning af stolperne.
- Projektet skal fjernes fra hjemmesiden

4.2. Evt. nyt regnskabssystem (Martin)

- Martin spørger Anton om han vil hjælpe med at lave en markedsundersøgelse.
- Budget omkring 5.000,- årligt

4.3. Intromappe/Nyhedsbrev (Astrid/Anette)

- Mail kommer til nye medlemmer, ved at Anette sender mail når nye medlemmer har oprettet sig via indmeldingsblanketten
- Nyhedsbrev skal sendes ud en gang om måneden.
- Alle medlemmer skal sættes til at modtage nyhedsbrev fra klubben i O-service
- Martin for sat "modtag klubblad på alle medlemmer"
- Anette skal have adgang til at hente maillister

4.4. Opdatering af hjemmesiden (Jan)

- Er i gang med at få rettet til sammen med Anton

4.5. Kontingenttype med studierabat (Alle)

- Det er drøftet i bestyrelsen og blev konstateret at det skal komme som forslag til generalforsamlingen

4.6. Fidusweekend – hvad er fremtiden for den (Astrid?)

- De regerende fidusmestre prøver at få skudt en weekend af i 2024, vi går efter 24.-25. august 2024 med deltagelse i DM-Mellem.

4.7. Klubmesterskab – regler og pokaler (Alle)

- Vi tager punktet på næste bestyrelsesmøde
- Anette får graveret de eksisterende pokaler med de vinder der er i år

4.8. Spørgeskema til medlemmer (Anette og Finn)

- Intet nyt med igen på næste bestyrelsesmøde

4.9. Skole-til-klub koncept (?)

- Intet nyt

5. Eventuelt



5.1. Klubledermøde: mandag den 6/11

- Jan og Finn forsøger at deltage

6. Næste møde

6.1. Dato og sted

- 22. januar 2024 i sportsbyen

6.2. Generalforsamling 2024

- 7. marts 2024

6.3. Emner til dagsordenen
